
Geachte wethouder Vos,

Maandagmiddag 6 maart mochten ondergetekenden aanwezig zijn bij een overleg tussen bewoners 
en omwonenden van Berg- en Duinroos en ambtenaren van riool- en boombeheer. Aanleiding was 
een brief van de gemeente waarin de bewoners werd medegedeeld dat twee bomen op het veldje 
tussen Berg- en Duinroos medio maart a.s. zouden worden gekapt. 

De ambtenaren legden uit dat het riool flink beschadigd was en de twee bomen een riooldeksel 
hadden weggedrukt. Dat maakte kap van 2 bomen noodzakelijk. Het verleggen van de riolering zou 
hoge meerkosten met zich meebrengen en ook tot beschadiging van wortels van betreffende bomen 
leiden.

De bewoners en omwonende waren verrast door en boos over de plotse mededeling van het kappen 
van notabene beschermde bomen. Zij eisen betrokkenheid en een uitgebreide uitwerking van 
(alternatieve) scenario’s en de daarmee samenhangende kosten. Ook de natuur- en leefwaarde van 
beide bomen zou in de kosten/baten analyse mee dienen te worden genomen. Bovendien vinden ze 
het onbegrijpelijk dat alleen de bewoners die vanuit hun woning direct zicht hebben op de bomen 
zijn aangeschreven.

Op het veldje staan nog minimaal 3 andere bomen dicht bij het riool. De ambtenaren verzekerden 
dat op dit moment deze bomen geen risico lopen. Maar de bewoners zijn verontrust dat in de meer 
of minder nabije toekomst hetzelfde probleem weer gaat optreden, en vragen om maatregelen om 
dit te voorkomen.

De bewoners en omwonenden stelden de moeite die ambtenaren hebben genomen om ter plaatse 
uitleg te geven over de situatie zeer op prijs. Zij willen echter overleg met de wethouder over de gang
van zaken en betrokkenheid bij de mogelijke oplossingen. 

Als fractie GroenLinks-PvdA hebben wij n.a.v. de bijeenkomst de volgende vragen cq verzoeken:
- Waarom worden inwoners niet standaard tijdig en beter geïnformeerd cq betrokken bij 

voorgenomen fundamentele ingrepen in hun leefomgeving? 
- Wat gaat de wethouder doen om herhaling van deze miscommunicatie te voorkomen?
- Kunnen niet meer omwonenden dan alleen degenen met direct zicht worden meegenomen?
- Is de wethouder bereid om de bewoners te betrekken bij de uitwerking van de (alternatieve) 

scenario’s, kostenanalyse en inclusief de analyse van de calculatie van de natuur- en 
leefwaarde van deze plek en de betrokken bomen?

- Kan de wethouder aangeven wat er gedaan kan worden om de andere bomen op het veldje 
voor de korte en lange termijn te beschermen?

- Is de wethouder bereid om de Raad over de voortgang op de hoogte te houden?
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